名称: 移动式混凝土养护室   
其他名称：移动式养护室,移动式混凝土标养室
集装箱混凝土养护室 混凝土试块养护室 集装箱标养室 恒温恒湿养护室 集装箱可移动养护室 移动式混凝土试块养护室
型号:BYS-6
荣计达产品编号：HT100   37000元

一、移动式混凝土养护室概述：广泛用于建筑、交通、工程、公路,铁路,水利,机场等许多**得点工程项目中.移动式混凝土养护室适用于高速公路建设、高速铁路建设、房屋建设工程、水泥制品厂及建筑公路施工单位、大专院校、科研、质检单位对标准养护室的温湿度控制。

I. Overview of mobile concrete curing room: It is widely used in construction projects, transportation, engineering, highways, railways, water conservancy, airports and many other projects. Mobile concrete curing room is suitable for highway construction, high-speed railway construction, housing Temperature and humidity control of standard curing rooms in construction projects, cement product factories and construction highway construction units, colleges, scientific research and quality inspection units.

二、移动式混凝土养护室特点：

★运输方便，尤其适合经常更换施工点的单位；特别适合野外作业。

★密封性能好，严格的制造工艺使这种活动房具有很好水密性。

★坚固耐用，全部由钢质组成，具有很强的抗震、抗变形能力；

★试验室内壁装有保温层,采用阻燃聚胺脂板，外壁采用环保PVC板。

Second, the characteristics of mobile concrete curing room:

★ Convenient transportation, especially suitable for units that frequently change construction sites; especially suitable for field operations.

★ Good sealing performance and strict manufacturing process make this kind of movable room have good water tightness.

★ Sturdy and durable, all made of steel, with strong resistance to earthquake and deformation;

★ The test chamber is equipped with a thermal insulation layer, and a flame retardant polyurethane board is used.

三、移动式混凝土养护室技术指标： 

★控温精度：20±1°C (水式加热管) 

★控温范围≥90%(相对湿度)（一般为喷淋，也可选择大功率加湿器） 

★加热功率：3KW 

★制冷功率：＜2KW（标养室专用制冷机） 

★加湿功率：60W 

★电源稳压：220V±10%V 

★电源频率：50HZ 

★适用面积：6米标准集装箱。 

Third, the technical indicators of mobile concrete curing room:

★ Temperature control accuracy: 20 ± 1 ° C (water heating tube)

★ Temperature control range ≥90% (relative humidity) (usually spray, high-power humidifier can also be selected)

★ Heating power: 3KW

★ Refrigeration power: <2KW (standard refrigerator for standard maintenance room)

★ Humidification power: 60W

★ Power supply stabilization: 220V ± 10% V

★ Power frequency: 50HZ

★ Applicable area: 6 meters standard container.

四、移动式混凝土养护室整体设计方案描述： 

可移动式水泥、混凝土养护室控制设备，适用于偏远的建筑公路施工单位及建筑民用房、商业用房的施工单位对水泥、混凝土试样质量的检测，质检单位对标准试块温湿度的合格检测。整套设备故障率低，安全可靠，省水省电，移动方便。移动式养护室控制设备质量过硬，可长期重复使用。生产的全套移动式养护室控制设备**用于水泥混凝土等试件的标准养护，符合A新**标准，确保养护室温度20±2℃，相对湿度≥95%RH以上（可根据贵单位要求设置温、湿度）。整套移动式养护室控制设备分控制缓冲间和试样放置间两个房间，控制缓冲间主要放置一套微电脑控制系统、、电控箱、操作人员桌椅和洗手盆，在这个空间一方面避免控制设备放置室外安全和电器件老化问题，另一方面两重门的设计改变了进出水泥混凝土试样室时，频繁开关门所造成的温湿度散发、能源浪费的现像，从而达到节省水电的功效。室内放置试块空间主要包括一套 室内控温送风系统，一整套加湿系统，室内送风系统可使房间常年保持在20±1℃。加湿雾化系统采用高性能换能器产生的雾化，可使水形成1-5微米的颗粒，满足**标准要求，全部配件采用进口或国内品牌产品，质量可靠，让您安心使用，不用担心设备出问题。室内机组悬挂在集装箱内墙壁上，可节省室内空间，室内机组有上下出风口，形成涡流式循环风，使室内冷、热温度迅速均匀散发，可有效解决原有养护室壁挂空调机单向吹风且不能循环造成的升温速度慢且不均匀的问题，快速达到A新**标准所要求的温度，使温度保持在温度：20±2℃ ，湿度：湿度≥95%RH。 控制系统连接高精度传感器,合理安装在缓冲间（安装时按照房间实际情况确定），高精度的温湿度传感器：带延迟保护功能,采用温度、湿度同步测量法，使养护室内的温、湿度测量具有测量更准确，性能更可靠，无漂移，耐老化等优点，解决了老式模拟传感器易飘移、易腐蚀、需经常更换的问题。

Fourth, the overall design of the mobile concrete curing room description:

Movable cement and concrete curing room control equipment, suitable for remote construction highway construction units and construction of civil and commercial housing construction units to test the quality of cement and concrete samples, quality inspection units for standard test block temperature and humidity Passed testing. The entire equipment has a low failure rate, is safe and reliable, saves water and electricity, and is easy to move. The control equipment of the mobile curing room is of high quality and can be reused for a long time. The complete set of mobile curing room control equipment ** is used for the standard curing of cement concrete and other test specimens, in line with the new A ** standard, ensuring the temperature of the curing room is 20 ± 2 ℃ and the relative humidity is ≥95% RH (according to your unit) Requires setting temperature and humidity). The entire set of mobile curing room control equipment is divided into two rooms, a control buffer room and a sample placement room. The control buffer room is mainly equipped with a microcomputer control system, electrical control box, operator desks and chairs, and wash basins. This space is avoided on the one hand The outdoor safety of control equipment and the aging of electrical components, on the other hand, the design of the double door changed the phenomenon of temperature and humidity emission and energy waste caused by frequent opening and closing of the door when entering and exiting the cement concrete sample room, thereby achieving water and electricity savings. efficacy. The space for placing test blocks indoors mainly includes a set of indoor temperature-controlled air supply system and a set of humidification system. The indoor air supply system can keep the room at 20 ± 1 ℃ all year round. The humidification atomization system uses atomization generated by high-performance transducers, which can form water into particles of 1-5 microns, which meets the requirements of the ** standard. All accessories are imported or domestic brand products. The quality is reliable, allowing you to use it with peace of mind. Worried about equipment problems. The indoor unit is hung on the wall of the container to save indoor space. The indoor unit has upper and lower air outlets to form a vortex-type circulating wind to quickly and evenly distribute the cold and hot temperatures in the room. It can effectively solve the unidirectional blowing of the original maintenance room wall-mounted air conditioner. And can not cycle the problem of slow and uneven heating, quickly reach the temperature required by the new A ** standard, keep the temperature at the temperature: 20 ± 2 ℃, humidity: humidity ≥ 95% RH. The control system is connected with high-precision sensors, and is reasonably installed in the buffer room (determined according to the actual situation of the room when installed). High-precision temperature and humidity sensors: with delay protection function, adopting temperature and humidity synchronous measurement method to make temperature and humidity measurement in the conservation room. It has the advantages of more accurate measurement, more reliable performance, no drift, and aging resistance. It solves the problems of old analog sensors that are easy to drift, easy to corrode, and need to be replaced frequently.

五、移动式混凝土养护室设备清单：

★总控制器一台

★传感器一台

★加热水箱一台

★加湿喷头一套（也可大功率加湿器）一套

★制冷机一台 

★集装箱养护室

★试块养护室

V. List of equipment for mobile concrete curing room:

★ One controller

★ One sensor

★ One heating water tank

★ One set of humidifying nozzle (also high-power humidifier)

★ One refrigerator

★ Container Maintenance Room

★ Test block curing room

